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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid
over het bericht dat de aanpak van witteboordencriminaliteit faalt en is
verslechterd de afgelopen jaren (ingezonden 15 oktober 2024).

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek van het Financieel Dagblad over de
haperende aanpak betreffende witteboordencriminaliteit?1

Vraag 2
Kunt u reageren op de conclusies dat het aantal verdachten in fraudezaken
dat wegkwam zonder straf of boete in de afgelopen tien jaar is verdubbeld,
witteboordencriminelen die wel in aanmerking komen voor een straf vaker
wegkomen met een taakstraf of boete en een te kleine focus bij Justitie en de
politiek op witteboordencriminaliteit?

Vraag 3
Is de aanpak van witteboordencriminaliteit een prioriteit bij uw ministerie en
zo ja, waaruit blijkt dit?

Vraag 4
Hoeveel geld gaat er volgens u om in deze vormen van criminaliteit?

Vraag 5
Wat is naar uw schatting de maatschappelijke schade?

Vraag 6
Bent u het met mij eens dat een goede fraude aanpak op witteboordencrimi-
naliteit zichzelf meermaals zal terugverdienen en dat een verslapping van de
aanpak de samenleving juist heel veel geld kan kosten?

Vraag 7
Is de reden volgens u dat Justitie minder bezig is met deze zaken vanwege
capaciteitsproblemen bij de rechtbanken en toegenomen complexiteit van
zaken?

1 Financieel Dagblad, 31 mei 2024, Strijd tegen witteboordencriminaliteit hapert (fd.nl/
samenleving/1517529/strijd-tegen-witteboordencriminaliteit-hapert).

 
 
 
 
kv-tk-2024Z15901
’s-Gravenhage 2024 Tweede Kamer, vergaderjaar 2024–2025, Vragen 1



Vraag 8
Hoe kan het volgens u dat er vaker een strafbeschikking op wordt gelegd?

Vraag 9
Wat gaat u eraan doen de komende periode om de aanpak van witteboorden-
criminaliteit weer prioriteit te laten worden?
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